

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

REGION DU NORD-OUEST
DEPARTEMENT DE LA MEZAM



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

NORTH-WEST REGION
MEZAM DIVISION

PREFECTURE DE BAMENDA

PREFECTURE OF BAMENDA

COMMISSION DEPARTEMENTALE DE
PASSATION DES MARCHES

DIVISIONAL TENDER'S BOARD

TENDER NOTICE

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER
N° 003/ONIT/NWR/MD/DTB/2020 OF 22/04/2020
FOR THE CONSTRUCTION OF A BLOCK OF TWO CLASSROOMS AT GOVERNMENT
TECHNICAL COLLEGE (G.T.C) MUWAH IN THE MEZAM DIVISION, NORTH WEST REGION
FUNDING: MINESEC 2020 PIB
IMPUTATION : 54 25 331 02 551656 2222 444
RECORD N° IV01897

1. Subject of the invitation to tender:

The Senior Divisional officer Mezam within the framework of 2020 PIB ; CONTRACTING AUTHORITY, initiates on behalf of the Republic of Cameroon, an Open National Invitation to tender for the construction of a block of two classrooms at Government TECHNICAL COLLEGE (G.T.C) MUWAH in the Mezam Division, North West Region

2. ALLOTMENT:

The works subject to this invitation to tender, are presented in ONE lot, following the itinerary described below:

Lot	Works	Locality
1	Construction of a Block of Two Classrooms at G.T.C	G.T.C MUWAH in Mezam division, North West region.

3. Nature of Works :

These works comprise the following descriptions:

100 PRELIMINARY WORKS

- 101 Installation of project information board
- 102 Studies (Execution planning, report of execution etc)
- 103 Clearing of vegetable soil
- 104 Implantation of the building

200 EARTHWORKS

- 201 Mass excavation
- 202 Digging of foundation trenches and footings
- 203 Backfilling with selected laterite soil

300 FOUNDATION

- 301 Blinding concrete dosed at 150 kg/m³
- 302 Foundation in frog filled blocks
- 303 R.C for footings and ground beams
- 304 Concrete floor (12 cm thick dosed at 350 kg/m³)

400 WALL MASONARY

- 401 Blocks of 15 x 20 x 40 for wall elevation
 402 Rendering with cement mortar dosed at 350 kg/m³
 403 R.C for pillars, lintels, and beams dosed at 350 kg/m³
 Wall blackboard (500x120) cm with cement paste finish including painting

- 404
 405 Floor finish in cement screed of 3 cm and cement paste
 Blackboard stages

407

500 ROOF

- 501 Truss (complete in hard wood treated, king post = 175 cm)
 502 Purlins
 503 Noggings
 504 Ceiling in 4mm thick (red plywood on both sides)
 505 Ceiling at the eaves with smooth zinc (tole lisse)
 506 Aluminium roofing sheets (tôle bac 4/10 mm)
 Fascia board sheet (tôle bac 3.5/10 mm of 30 cm height) including lining
 507 Angle sheets of 50 cm large

508

509 Alu ridge cap

510 Ventilation of roof (pre-fabricated) at the eaves with wire merge

600 JOINERY

- 601 Metal door of 90x210 (With PACO and two pad locks) complete
 Aluminium glazed door on aluminium frames fitted with a solid lock 90x210 (5mm
 602 Glass)
 Metal door of 100x210 (with PACO and two pad locks) complete with 02 internal bolts
 603 each
 604 Aluminium glazed windows of (210x90) cm (5mm glass)
 605 Aluminium glazed windows of (120x110) cm (5mm glass)
 606 Windows protectors in 30 mm square tubes (210x90) cm
 607 Windows protectors in 30 mm square tubes (120x110) cm
 30mm angle bar at veranda/door/ black board stages

608

700 ELECTRICAL INSTALLATIONS

- 701 Conduit pipes
 702 Cables V.G.V 1.5mm² for lighting
 703 Cables TH 2.5 mm² for power sockets
 704 Fluorescent lamps 1,20m (4ft) complete
 705 Fluorescent lamps 2ft complete
 706 Switches built-in, two way double gang
 707 Switches built-in, one way single gang
 708 Power sockets built in
 709 Master switch for sockets

- 710 Complete earthing of the structure (copper cable 3 m, earth rod 1 m etc)
 6-ways domestic consumption unit (6-way lines fuse box) + provision to external
 711 network

800 PAINTING

- 801 Two coats of crystal white glue paint on ceiling
 802 Priming coat in ordinary paint (National paint)
 803 Two coats of water based paint on internal walls (magnolia)
 Two coats of water resistant paint on external walls (magnolia)
 804 oil paint on metallic doors, windows protectors (cream white) & skirting (coffee brown,
 30 cm from floor level, internally and externally)
 805

900

EXTERNAL WORKS

- 901 Rain water (run-off) gutter 35x40 cm
 902 Concreting of external veranda
 903 Concrete slab on gutter at entrances (1.2m wide)
 904 Concrete ramps (1.2m wide)

4. PARTICIPATION AND ORIGIN OF BIDDERS:

Participation in this invitation to tender is open to all registered and qualified companies or groups of companies based in the Republic of Cameroon.

5. ESTIMATED COST:

The previewed cost of the entire works of this Open National Invitation to tender is: **22 000 000 fcfa** (*twenty two million*) FCFA all taxes included.

6. FUNDING :

The Works on This tender are funded by the budget of the **Ministry of secondary education (MINESEC)**, For the **2020 financial year**.

7. PERIOD OF EXECUTION :

The entire period of execution of these Works is 3 months_ (*three months*) calendar months. This duration starts as of the date of notification of the service order to start Works.

8. ADMINISTRATION CHARGED WITH THE SIGNING OF THE CONTRACT

After the examination of the tender documents of the various bidders, and the choice of the successful bidder by the contracting authority, the contract will be signed between the latter and the contracting authority who is the **Senior Divisional officer Mezam**.

9. TEMPORAL BID BOND (TENDER GUARANTEE) :

The bids should be accompanied by a temporal bid bond (BankTender Guarantee, or a bank cheque certified), established as per the indicated Model in this tender file, by a financial institution accredited by the Ministry of Finance, and of an Amount equal to:

Lot Number	Amount of the bid Bond in cfa F (Tender guarantee)
LOT N°1	440 000 FCFA

To avoid being rejected, the original copy of the bid bond (Bank tender guarantee) should be produce dating less than 3 (three) months.

The temporal bid bond shall automatically be liberated highest 30 (thirty days) days upon expiration of the validity of the bids for the unsuccessful bidders. In case where the bidder is awarded the contract, the temporal bid bond is liberated after the production of the final bond.

10. CONSULTATION OF TENDER FILE :

The tender file can be consulted in the office of the contracting authority, at the **Senior Divisional office Mezam** situated at **Bamenda**.UP STATION.

11. ACQUISITION OF THE TENDER FILE :

The tender file can be obtained in the office of the contracting authority, precisely in the office of the **Senior Divisional officer Mezam**, situated at **Bamenda**, on presentation of a payment receipt to the public treasury, of a nonrefundable purchase fee for the tender file. **40.000 (Forty thousand francs cfa) Francs CFA**.

This receipt should be able identify the buyer as the representative of the bidder, wishing to participate in the consultation.

12. PRESENTATION OF THE BIDS

The bid documents will be presented in three envelopes as illustrated below:

The Envelope A containing Administrative documents (volume 1) ;

The Envelope B containing Technical documents (Volume 2) ;

The Envelope C containing financial documents (Volume 3).

All constituted documents (Envelopes A, B and C), will be put in a bigger sealed envelop bearing only the title of the Open national invitation to tender N°001.....

The various documents in each bid will be numbered in the order of the tender file and with separators of different colors other than white.

13. SUBMISSION OF BIDS :

Each bid, prepared in English or in French in **(07) seven copies**, that is **(01) one original and (06) six copies** noted as such, shall be forwarded to the contracting authority, notably to the **Senior Divisional officer Mezam** office situated at **Bamenda**, latest the : **22/05/2020 at ____10:00 am** local time bearing

**« OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER
N° 003/ONIT/NWR/MD/DTB/2020 OF 22/04/2020
FOR THE CONSTRUCTION OF A BLOCK OF TWO CLASSROOMS AT GOVERNMENT
TECHNICAL COLLEGE (G.T.C) MUWAH IN THE MEZAM DIVISION, NORTH WEST REGION
FUNDING: 2020 PIB**

To be opened only during the bid-opening session ».

14. ACCEPTABILITY OF BIDS :

Bids that will be submitted after the date and time mentioned above or those that will not respect the separation model indicated in the different documents in each bid shall not be accepted.

To avoid being rejected, the required Administrative documents, will be imperatively produced in original or in certified true copies by the issuing service, in conformity with the stipulation of the rules and regulations of this tender.

These Administrative documents have a validity period of **(03) three months**. This validity period has to begin after the date of the launching of the tender.

15. OPENING OF BIDS :

The opening of bids shall take place on the **22/05/2020 at 11:00 am**, in the conference hall of the Divisional tender's Board, at the **DD MINMAP Mezam OFFICES**.

The opening of bids will be done at once and in three stages:

- Stage 1: Opening of envelope A containing Administrative document (volume 1),
- Stage 2: Opening of envelope B containing Technical document (volume 2)
- Stage 3: Opening of envelope C containing financial document (volume 3).

All the bidders can take part in this opening session or can be represented by one person duly mandated (Even in case of joint-venture) who has a perfect mastery of the tender file.

16. MAIN CRITERIA OF EVALUATION OF THE BIDS :

16-1 : ELIMINATORY CRITERIA :

- a) **Absence of submission bid bond (tender bank guarantee) ;**
- b) **Absence after a period of 48 hours following the deposit of bids, of at least one of the administrative document, excluding that of the submission bid bond;**
- c) **Non-conformity after a period of 48 hours following the deposit of bids, of at one Administrative document;**
- d) **False declaration, falsified or nonauthentic document;**

- e) Omission of a unit price in the schedule of unit prices and the bill of quantities and cost estimates;
- f) Incomplete financial bid for absence of one of the following documents:
 - The tender letter ;
 - The unit price schedule following the indicated model of prices without value added tax in figures and in words, clearly filled. ;
 - The bill of quantities and cost estimates (BOQ);
 - The unit price breakdown;
- g) Not having obtained at least seventy five percent (75%) of the essential technical criteria;
- h) Any bid carrying a mark identifying the bidder

16-2 : Essential criteria :

The technical bids will be evaluated according to the following ten (10) main criteria:

- a. Key personnel of the enterprise on **three (03)** criteria ;
- b. The site equipment to be mobilized on **five (05)** criteria ;
- c. The Enterprise references on **two (02)** criteria;
- d. General presentation of bids
- e. Financial capacity;
- f. Safety measures at site;
- g. Technical organization of works;
- h. Logistics;
- i. Attestation and report of site visit;
- j. Special technical clauses initiated on all pages and last page signed;
- k. Special administrative clauses filled and initiated on all pages and last page signed

17. Duration of validity of bids :

The bidders will be engaged by their bids during a period of ninety (90) days as from the latest date programmed for bids deposit.

18. Award of contract :

The contract will be awarded to the lowest bidder, fulfilling the required administrative, technical, and financial criteria.

Only a maximum of one lot(s) award to a bidder for this tender.

19. Additional information

Additional information in relation to technical details can be obtained at the office of the contracting authority, notably **The Senior Divisional officer Mezam** office situated at **BAMENDA UP STATION**.

DONE AT BAMENDA THE **22 APR 2020**

The Senior Divisional officer Mezam
Contracting authority

Cc

- DD MINMAP MEZAM
- ARMP NWR
- CHAIRPERSON MDTB
- NOTICE BOARD



Simon Emile MOOH
Administrateur Civil Principal
Hors Echelle

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REGION DU NORD-OUEST

DEPARTEMENT DE LA MEZAM

PREFECTURE DE BAMENDA

COMMISSION DEPARTEMENTALE DE
PASSATION DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

NORTH-WEST REGION

MEZAM DIVISION

PREFECTURE OF BAMENDA

DIVISIONAL TENDER'S BOARD

AVIS D'APPEL D'OFFRES

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT

N° 003/AONO/NWR/MD/DTB/2020 DU 22/04/2020

**POUR LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX CLASSE AU COLLEGE
D'ENSEIGNEMENT TECHNIQUE INDUSTRIEL ET COMMERCIAL (CETIC) DE MUWAH DANS
LE DEPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST**

FUNDING: MINESEC 2020 PIB

IMPUTATION : 54 25 331 02 551656 2222 444

ENREGISTREMENT N° IV01897

Le Préfet du Département de la Mezam, AUTORITE CONTRACTANTE, lance pour le compte de la république du Cameroun, un Appel d'Offres National Ouvert pour la réalisation de l'opération sus-indiquée.

1. Objet de l'Appel d'Offres :

L'Appel d'Offres porte sur l'exécution des travaux de construction d'un bloc de deux classes au collège d'enseignement TECHNIQUE INDUSTRIEL ET COMMERCIAL (CETIC) DE MUWAH dans le département de la mezam, région du nord-ouest.

2. Allotissement :

Les travaux sont repartis en UN SEUL LOT suivant les itinéraires ci - après :

Lot	Travaux	Localité
1	<i>construction d'un bloc de deux salles de classes à CETIC DE MUWAH</i>	CETIC DE MUWAH Dans le Département de la MEZAM, Région du Nord-Ouest

3. Consistance des travaux :

Ces travaux comprennent les opérations suivantes :

100 TRAVAUX PRELIMINAIRES

101 Installation du panneau d'information sur le projet

102 études (planification de l'exécution, rapport d'exécution, etc.)

103 Décapage de la terre végétale

104 Implantation du bâtiment

200 FOUILLES EN FONDATIONS

201 Excavation de masse

202 Fouille en tranchées et semelles de fondation

203 Remblayage avec un sol de latérite sélectionné

300 FONDATION

301 Béton de propreté dose à 150kg/m3

302 Fondation en parpaing bourrés

303 Béton armé pour semelles et poutres au sol

304 dallage en béton (épaisseur 12 cm dosé à 350 kg / m3)

400 MUREN ELEVATION

401 parpaings de 15 x 20 x 40 pour l'élévation du mur

- 402 Enduit avec mortier de ciment dosé à 350 kg / m³
- 403 Béton armé pour poteaux, linteaux et poutres dosés à 350 kg / m³
- 404 Tableau mural noir (500x120) cm avec finition en mortier de ciment avec peinture
- 405 Revêtement de sol en chape de ciment de 3 cm et mortier de ciment
- 407 extrade de tableau noir

500 CHARPENTE COUVERTURE

- 501 Fermes (complet en bois dur traité, pignon = 175 cm)
- 502 Pannes
- 503 Lattes
- 504 Plafond de 4 mm d'épaisseur (contreplaqué rouge des deux côtés)
- 505 Plafond à l'avant-toit en zinc lisse (tole lisse)
- 506 Tôles de toiture en aluminium (tôle bac 4/10 mm)
- 507 Feuille de planche de rive (tôle bac 3,5 / 10 mm de hauteur 30 cm) avec doublure
- 508 Cornière d'angle de 50 cm de large
- 509 Tôle Faitière
- 510 Ventilation du toit (préfabriqué) à l'avant-toit avec fusion des fils

600 MENUISERIE

- 601 Porte métallique de 90x210 (avec PACO et deux serrures à cadenas) complète
- 602 Porte vitrée en aluminium 602 sur châssis en aluminium équipée d'une serrure solide 90x210 (verre 5 mm)
- 603 Porte en métal de 100x210 (avec PACO et deux cadenas) avec 02 boulons internes chacun
- 604 Fenêtres vitrées en aluminium 604 de (210x90) cm (verre 5 mm)
- 605 Fenêtres vitrées en aluminium 605 (120x110) cm (verre 5 mm)
- 606 Protecteurs de fenêtres en tubes carrés de 30 mm (210x90) cm
- 607 Protecteurs de fenêtres en tubes carrés de 30 mm (120x110) cm
- 608 barre d'angle de 30 mm aux étages véranda / porte / tableau noir

700 INSTALLATIONS ÉLECTRIQUES

- 701 Tuyaux de conduit
- 702 Câbles V.G.V 1,5 mm² pour l'éclairage
- 703 Câbles TH 2,5 mm² pour prises de courant
- 704 Lampes fluorescentes 1,20 m (4 pieds) complètes
- 705 Lampes fluorescentes 2 pieds complètes
- 706 Interrupteurs intégrés, double voie double
- 707 Commutateurs intégrés, unidirectionnel à un seul groupe
- 708 prises de courant intégrées
- 709 Interrupteur principal pour prises
- 710 Mise à la terre complète de la structure (câble cuivre 3 m, piquet de terre 1 m etc.)
- Unité de consommation domestique 711 6 voies (boîte à fusibles lignes 6 voies) + mise à disposition sur réseau externe

800 - PEINTURE

- 801 Deux couches de colle blanche cristal au plafond
- 802 Couche d'apprêt en peinture ordinaire (peinture nationale)
- 803 Deux couches de peinture à l'eau sur les murs intérieurs (magnolia)
- 804 Deux couches de peinture résistante à l'eau sur les murs extérieurs (magnolia)
- Peinture à l'huile
- 805 sur portes métalliques, protections de fenêtres (blanc crème) et plinthes (brun café, 30 cm du niveau du sol, intérieur et extérieur)

900 VRD

- 901 Gouttière à eau de pluie (ruissellement) 35x40 cm
- 902 Bétonnage de véranda extérieure
- 903 Dalle de béton sur gouttière aux entrées (largeur 1,2 m)
- 904 rampes en béton (1,2 m de large)

4. Participation et origine :

La participation est ouverte à égalité de conditions à toutes les petites et moyennes entreprises de droit camerounais.

5. Financement :

Les travaux objet du présent Appel d'Offres sont financés par le **Budget d'investissement Publics 2020 du Ministère des enseignements secondaires**. Le coût prévisionnel de l'ensemble

des travaux prévus dans le présent Appel d'Offres National Ouvert est de : **VINGT-deux MILLION FRANC CFA (22 000 000 FCFA)** FCFA Toutes Taxes Comprises.

6. Délai d'exécution :

Le délai global d'exécution des travaux est de **3 (trois MOIS)** mois calendaires. Ce délai court à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer les travaux.

7. Administration au nom de laquelle sera conclu le marché :

A l'issue de l'examen des offres des soumissionnaires et du choix des attributaires par l'autorité contractante, le marché sera conclu entre celui-ci et l'autorité contractante qui est le **Préfet du Département de la Mezam**.

8. Cautionnement provisoire (garantie de soumission) :

Les offres devront être accompagnées d'un cautionnement provisoire (garantie bancaire de soumission), établi selon le modèle indiqué dans le Dossier d'Appel d'Offres, par un établissement bancaire de premier rang, agréé par le Ministre en charge des Finances et d'un montant égal à :

N° du lot	Montant de la caution en FCFA
LOT N°1	440.000 FCFA

Sous peine de rejet, le cautionnement provisoire devra impérativement être produit en original datant de moins de trois (03) mois.

Le cautionnement provisoire sera libéré d'office au plus tard 30 jours après l'expiration de la validité des offres pour les soumissionnaires n'ayant pas été retenus. Dans le cas où le soumissionnaire est adjudicataire du marché, le cautionnement provisoire sera libéré après constitution du cautionnement définitif.

9. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres :

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être consulté auprès des Services de l'autorité contractante dans les services de Monsieur le **Préfet du Département de la Mezam**, situé à **Bamenda up station**.

10. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres :

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être obtenu dans les services DE L'AUTORITE CONTRATCTANTE, notamment à la **Préfecture de Bamenda**, situé à **Bamenda**, sur présentation d'une quittance de versement au Trésor Public d'une somme non remboursable au titre des frais d'achat du dossier **Quarante MILLE (40.000 FCFA)** Francs CFA.

Cette quittance devra identifier l'acquéreur comme représentant le prestataire désireux de participer à la consultation.

11. Présentation des offres :

Les documents constituant l'offre seront répartis en trois volumes ci-après, placés sous simple enveloppe dont :

L'enveloppe A contenant les Pièces administratives (volume 1) ;

L'enveloppe B contenant l'Offre technique (Volume 2) ;

L'enveloppe C contenant l'Offre financière (Volume 3).

Toutes les pièces constitutives des offres (Enveloppes A, B et C), seront placées dans une grande enveloppe extérieure scellée portant uniquement la mention de l'Appel d'Offres en cause.

Les différentes pièces de chaque offre seront numérotées dans l'ordre du DAO et séparées par des intercalaires de couleur identique autre que la blanche.

12. Remise des offres :

Chaque offre, rédigée en anglais ou en français, en **sept (07) exemplaires**, dont **un (01) original et six (06) copies** marqués comme tel, devra parvenir dans les services de l'autorité contractante, notamment à la **Préfecture de Bamenda**, situé à **BAMenda up station** au plus tard le **22/05/2020 à 10 :00 heures**, heure locale et devra porter la mention :

**« AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT
N° 003/AONO/NWR/MD/DTB/2020 DU 22/04/2020
POUR LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX CLASSE AU COLLEGE
D'ENSEIGNEMENT TECHNIQUE INDUSTRIEL ET COMMERCIAL (CETIC) DE MUWAH DANS
LE DEPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST ».**

FINANCEMENT: BIP 2020 MINESEC

A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement ».

13. Recevabilité des offres :

Les offres parvenues après la date et l'heure de dépôt des offres ou celles ne respectant pas le mode de séparation de l'offre financière des offres administratives et techniques seront irrecevables.

Sous peine de rejet, les pièces administratives requises devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres.

Ces pièces administratives ont une durée de validité de trois (03) mois, cette date limite de validité des pièces administratives doit être postérieure à la date de lancement de l'Appel d'Offres.

14. Ouverture des plis :

L'ouverture des offres aura lieu le **22/05/2020 dès 11 heures précises**, dans la salle de réunion de la Commission **DEPARTEMENTALE DE PASSATION DES MARCHES DE LA MEZAM** siégeant à DD MINMAP MEZAM.

L'ouverture des plis se fera en un temps et en trois étapes :

- 1^{er} étape: Ouverture de l'enveloppe A contenant les pièces administratives (volume 1),
- 2^{eme} étape: Ouverture de l'enveloppe B contenant les offres techniques (volume 2)
- 3^{ème} étape: Ouverture de l'enveloppe C contenant les offres financières (volume 3).

Tous les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une seule personne dûment mandatée (même en cas de groupement) de leur choix ayant une parfaite connaissance du dossier.

15. Principaux critères d'évaluation des offres :

15-1- : Critères éliminatoires :

- a) Absence de la caution de soumission ;
- b) Absence après un délai de 48 heures après le dépôt des offres, d'au moins une des pièces du dossier administratif à l'exception de la caution de soumission;
- c) Non-conformité après un délai de 48 heures après le dépôt des offres, d'au moins une des pièces du dossier administratif;
- d) Fausse déclaration, pièce falsifiée ou non authentique;
- e) Omission d'un prix unitaire quantifié dans le BPU et le DQE;
- f) Offre Financière incomplète pour absence de l'une des pièces suivantes:
 - Une soumission ;
 - Le bordereau des prix unitaires (BPU) suivant le modèle avec indication des prix hors TVA en chiffres et en lettres, rempli de manière lisible ;
 - Le détail quantitatif et estimatif (DQE);
 - Le sous-détail des prix unitaires ;
- g) N'avoir pas obtenu au moins un total de 75% des critères techniques essentiels ;
- h) Toute offre ayant un signe permettant d'identifier le soumissionnaire ;

15-2 : Critères essentiels :

Les offres techniques seront notées en fonction des critères essentiels ci-après :

- a. Personnel d'encadrement de l'Entreprise sur **trois (03)** critères ;
- b. Le Matériel de chantier à mobiliser sur cinq (05) critères ;
- c. Références de l'Entreprise sur deux (02) critères.
- d. Présentation général de l'offre ;
- e. Capacité financière ;
- f. Planification technique des travaux ;
- g. Sécurité sur le chantier ;
- h. Logistique ;
- i. Attestation et rapport de visite du site ;
- j. Cahier de clauses techniques particulières paraphé et signé à la dernière page ;
- k. Cahier de clauses administratif particulier remplis et paraphé a chaque page et signé a la dernière page.

i) Durée de validité des offres :

Les soumissionnaires seront engagés par leurs offres pendant une période de quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date limite fixée pour le dépôt des offres

j) Attribution du marché :

Le marché sera attribué au soumissionnaire présentant l'offre évaluée la moins disante et remplissant les critères administratifs, techniques et financiers requis.

Il peut être attribué plusieurs lots par soumissionnaire au titre de cet Appel d'Offres.

k) Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus dans les services de l'Autorité Contractante, notamment à la **Préfecture de Bamenda**, situé à **BAMenda up station**.

Fait à Bamenda le **27 AVR 2020**

Le Préfet de la Mezam
Autorité Contractante

Cc

- DD MINMAP MEZAM
- ARMP NWR
- PRESIDENT CDPM
- AFFICHAGE
- CHRONO



Simon Emile MOOH
Administrateur Civil Principal
Hors Echelle